

# 外交部臺灣獎學金計畫學業獎勵金傑出表現獎

## 先修華語生推薦表

LEP Student's Recommendation Form of Academic Achievement Awards for Outstanding Performance in the MOFA Taiwan Scholarship Program

學生姓名 Student Name	(中/Chinese) (英/English)		照片黏貼處 Profile Photo
國籍 Nationality			
受獎期間 Scholarship Period		性別 Gender	
推薦語中之校名 School Name of the Language Center			
電子郵件 E-mail		聯絡電話 Mobile No.	
秋季班缺課時數 Hours of absence in Fall Class	Fall class (September to November)	冬季班缺課時數 Hours of absence in Winter Class	Winter class (December to February)
秋季班學業成績 Academic Score of Fall Class	Fall class (September to November)	冬季班學業成績 Academic Score of Winter Class	Winter class (December to February)
<p>另具特殊才藝或服務貢獻表現優良事蹟(請簡列)：</p> <p>other exceptional talents or skills or made outstanding service contributions(bullet points)：</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>●</li> <li>●</li> <li>●</li> </ul>			
<p><input type="checkbox"/> 該生於申請前連續二學期(季/期)內無學校懲處以及停發獎學金之紀錄 (No records of school punishments or scholarship suspensions within the two consecutive semesters (quarters/periods) before application.)</p>			
承辦人簽章 Signature of responsible staff		推薦單位主管簽章 Signature of the recommending unit supervisor	

注意事項 Notes：

- 一、 相關事蹟請擇要敘述於推薦表格及檢附相關佐證資料，**推薦表正本(含單位主管認可簽章)及相關檢附資料各一式三份**(被推薦者之推薦表、有關資料影本等表件，不另退還，由外交部以及臺灣獎學金及華語文獎學金計畫辦公室備查)。

Please select the relevant achievements to describe in the recommendation form and attach supporting materials, prepare three sets of the documents, each signed by the supervisor of the relevant unit (The recommendation forms and other copies of the relevant documents will not be returned. They will be kept on file by the Ministry of Foreign Affairs as well as the Taiwan Scholarships and Huayu Enrichment Scholarship Office)

二、【個資宣告】本表單蒐集之個人資料，僅限於臺華獎遴選優秀畢業生目的存續期間，供業務相關人員處理及利用。可至「臺華獎官網個人資料保護區

(<https://taiwanscholarship.moe.gov.tw/web/privacy.aspx>)」進一步了解。

[Personal Information Announcement] The personal information collected in this form is limited to the purpose of selecting Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Program Outstanding Graduating Students, and will only be processed and used by personnel related to these affairs. For detailed information, please visit the Personal Data Protection webpage under Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Program Outstanding Graduating Student Award Official Website (<https://taiwanscholarship.moe.gov.tw/web/privacy.aspx>).

三、本表及相關檢附資料請於**113年2月29日**前寄回臺華獎辦公室(111臺北市中山北路五段250號)以進行初選。

Please submit this form to the Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Program Office (No. 250, Section 5, Zhongshan North Road, Taipei City, 111) before **February 29th, 2024** for the preliminary selection.